
 

 

 
 
 
 
 
 

 

Samenvatting IKC-Raad vergadering woensdag 19 juni 2024 
 
We hebben verschillende agendapunten doorgenomen. Hieronder een verslag van deze vergadering: 
 
Formatie schooljaar 2024/2025 
De IKC-Raad is op de hoogte gesteld van de formatie van 2024/2025. De laatste status wordt besproken en 
er zijn nog enkele op- en/of aanmerkingen op de formatiebrieven van Notenbalk en Doerak. Op 1 juli zullen 
deze worden gedeeld met de ouders.  
  
Samenstelling IKC-Raad 
We zijn blij dat Maarten Hooikaas en Annemieke Drost zich bij de IKC-Raad willen voegen vanaf volgend 
schooljaar. Robin Erkens zal namens het personeel van Doerak plaatsnemen. Vanuit Doerak is het lastiger 
om ouders te krijgen, dus op dit moment is de IKC-Raad nog niet compleet. Ook is er nog niet bekend welke 
personeelslid vanuit Notenbalk aan zal sluiten. Wij hopen u begin volgend schooljaar een overzicht te kunnen 
geven van de nieuwe IKC-Raad.  
 
Schoolreisenquete 
We hebben gelukkig flink wat respons gekregen op de schoolreisenquete zodat we een goed beeld hebben 
van wat de wensen vanuit ouders zijn. Het merendeel van de ouders wil graag doorgaan op dezelfde manier 
zoals we afgelopen jaren gedaan hebben. De informatie uit de enquete zal meegenomen worden in de 
besluitvorming voor komende schoolreizen.  
 
Diverse documentatie 
Er is diverse documentatie vanuit het onderwijs waarvoor akkoord en/of getekend moest worden. Dit is door 
de betreffende personen gedaan. Dit betreft onder andere het jaarverslag 2022/2023 en het document 
KOP/SOP.  
 
Mandaten 
De mandaten dienen weer getekend te worden; dit dient jaarlijks verlengd te worden. Maar omdat de 
samenstelling van de IKC-Raad nog niet helemaal bekend is, zal dit op een later moment gedaan worden.  
 
GGD Bezoek Doerak 
Doerak heeft het jaarlijkse GGD bezoek gehad. Er was verzocht om extra documentatie dus dit is toegestuurd 
en naar aanleiding daarvan zijn er nog wat vragen gesteld en er dient nog een gesprek te komen met de 
vertrouwenspersoon, maar het lijkt allemaal positief.  
 
Afscheid IKC-Raad leden 
Esther Drescher, Anne de Pater en Joël Vogel nemen afscheid van de IKC-Raad. Wij hebben hen bedankt voor 
de vele jaren inzet.  
 
Contact met de IKC-raad 
Voor vragen, opmerkingen, suggesties, etc. kunt u contact opnemen met de IKC-Raad via dit e-mailadres: 
kcr@notenbalk-zwijndrecht.nl. Mocht u een vergaderpunt willen inbrengen, dan kunt u dit ook melden via 
dit e-mailadres. 
  
De volgende vergadering is op 25 september 2024. 
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